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Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 11. oktober 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 37 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmål nr. 37: 

”Vil ministeren oplyse, hvad konsekvenserne kan være for borgere, når de som følge af 

de meget lange sagsbehandlingstider i Ankestyrelsen skal vente måneder på at få af-

gjort deres sag? Spørgsmålet er stillet på baggrund af Statsrevisorernes beretning 

(16/2018) om Ankestyrelsens sagsbehandlingstider og produktivitet og ministerens 

redegørelse hertil af 5. juli 2019.” 

Svar: 

Jeg kan ikke understrege nok, at det er uacceptabelt, at berørte borgere skal vente 

meget lang tid på, at der træffes afgørelse i sager, som har stor betydning i deres liv. 

Der er naturligvis forskel på de berørte borgere, såvel som de sager Ankestyrelsen be-

handler, men det er klart, at ventetiden kan være urimeligt hård for de borgere, der 

rammes af den. Derfor er det betryggende, at jeg kan henvise til, at Ankestyrelsen i 

2019 har fået tildelt en merbevilling målrettet netop nedbringelse af sagsbehandlings-

tiderne, og at der pågår et arbejde med at fastlægge Ankestyrelsens fremadrettede 

bevillingsniveau, jævnfør min besvarelse af SOU alm. del spm. 31. 
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